
Nesbyen Pistolklubb 
 
Ekstraordinært årsmøte, torsdag 12. oktober 2017 i Tinghuskjelleren. 
 
Tilstede: Styret og 12 medlemmer. 
 
Møtet ble holdt i en uformell atmosfære, og møteledelse og referat ble underforstått fordelt 
til de som har samme funksjoner i styret.  
   Ingen innvendinger mot ordningen. 
 

Ingen innvendinger mot innkalling eller sakliste. 
 
Sakliste: 

1. Skal styret oppta lån til delfinansiering av elektroniske skiver, eller ikke. 
 
 
Møtet åpnet med at formannen hilste velkommen og forklarte gangen i møtet og hva som 
kan vedtas. 
Kassereren la fram regnskapet for senere år, og budsjett for neste, og klarla den økonomiske 
slituasjonen. 
Det viktigste her, var at disse dokumentene gir grunnlag for styrets plan om å oppta banklån, 
med en tilbakebetalingstid på 5 år, mens vi beholder en god kassasituasjon. 
 
Deretter ble det en omfattende diskusjon om måter og muligheter, og mange gode forslag 
kom fram; bl.a. om muligheten for å ordne en leasingavtale i stedet for kausjonsordning med 
banken, mulighet for å søke kommunen om rentefritt lån, og en del andre gode forslag som 
styret tok ad notam.  
 
Da det meste var kommet fram, gikk vi gjennom forslaget til vedtak. 
Et forslag fra styret om å øke lånesummen til 100 000 var enstemmig. 
Et forslag om å utvide formuleringen om finansieringskilde var enstemmig. 
 
Forslaget til vedtak ble da slik: 
Årsmøtet gir Nesbyen Pistolklubb, ved styret, fullmakt til å oppta lån i bank eller annen 
finansieringsmåte, inntil 100 000 kroner. 
Formålet med lånet skal være å delfinansiere fullføring av anlegg med elektroniske skiver i 
Tinghuskjelleren, Nesbyen. 
 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Årsmøtet godkjente Rune Gunnerød og David Joy til underskriving av vedtaket, som da fikk 
tjene som protokoll. 
 
Referent: 
 
Bjarte Rundereim 
sekr.       Vedlegg: Signert vedtak. 


